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                ΑΔΑ: 6ΓΚΖΟΚ6Λ-Ο9Φ                                               

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                            

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ               Α Ν Α Ρ Τ Η Τ Ε Ο                                                  

ΝΟΜΟΣ ΑΧΑΪΑΣ           

ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΚΑΙ  

ΟΡΘΟΛΟΓΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΤΟΥ 

ΚΟΡΙΝΘΙΑΚΟΥ ΚΟΛΠΟΥ «Ο ΑΡΙΩΝ» 

 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

Τακτικής Συνεδρίασης Διοικητικού Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ. «Ο ΑΡΙΩΝ» 

(διά ζώσης και ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη) 

22  Μαρτίου  2022 

 

 ΑΡΙΘ. ΑΠΟΦ.  19 

 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συνδέσμου Προστασίας και Ορθολογικής Ανάπτυξης του 

Κορινθιακού Κόλπου «Ο ΑΡΙΩΝ» από τους κ.κ.: 

1.- ΧΑΛΒΑΤΖΗ ΣΤΑΜΑΤΗ, Δημ. Σύμβουλο Θηβαίων, ΠΡΟΕΔΡΟ – διά ζώσης, 2.- ΠΕΡΡΑ 

ΣΩΤΗΡΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Λουτρακίου-Περαχώρας-Αγ. Θεοδώρων, ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟ – 

μέσω τηλεδιάσκεψης, 3.- ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ ΙΩΑΝΝΗ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Λεβαδέων – διά ζώσης,  

4.- ΒΑΡΔΑΚΗ ΕΥΣΤΡΑΤΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Αιγιαλείας – διά ζώσης, 5.-  ΔΑΓΔΕΛΕΝΗ 

ΑΠΟΣΤΟΛΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Θηβαίων – μέσω τηλεδιάσκεψης, 6.- ΔΡΙΚΟ ΓΕΩΡΓΙΟ, 

ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Μάνδρας-Ειδυλλίας – μέσω τηλεδιάσκεψης, 7. ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟ 

ΔΗΜΗΤΡΙΟ, ΔΗΜΑΡΧΟ Αιγιαλείας – διά ζώσης, 8.- ΚΟΒΑΝΗ ΝΙΚΟΛΑΟ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟ Θηβαίων – μέσω τηλεδιάσκεψης, 9.- ΝΤΑΟΥΣΑΝΗ ΙΩΑΝΝΗ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟ Ναυπακτίας – διά ζώσης,  10.- ΠΑΝΤΑΖΗ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ 

Βέλου-Βόχας – διά ζώσης, 11.- ΠΑΣΤΡΑ ΙΩΑΝΝΗ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Διστόμου-Αράχωβας-

Αντίκυρας – μέσω τηλεδιάσκεψης, 12.- ΡΑΤΗ ΣΠΥΡΙΔΩΝΑ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Λουτρακίου-

Περαχώρας-Αγ. Θεοδώρων – μέσω τηλεδιάσκεψης, 13.- ΤΣΑΤΣΑΡΩΝΗ ΓΕΩΡΓΙΟ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟ Δελφών – μέσω τηλεδιάσκεψης, 14.- ΤΣΟΥΚΑΛΑ ΜΑΡΙΑ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ 

Αιγιαλείας – μέσω τηλεδιάσκεψης, αιρετούς αντιπροσώπους των Δήμων-Μελών του Συνδέσμου, 

συνήλθε σήμερα είκοσι δύο (22) Μαρτίου 2022, ημέρα ΤΡΙΤΗ και ώρα 18:00´ μ.μ., σε τακτική 

μεικτή συνεδρίαση του Διοικητικού Συμβουλίου του Σ.Π.Ο.Α.Κ. «Ο ΑΡΙΩΝ» (διά ζώσης και 

ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη), στα γραφεία της έδρας του Σ.Π.Ο.Α.Κ. (Πολιτιστικό Κέντρο 

Αιγίου «Αλέκος Μέγαρης» / Παλαιό Νοσοκομείο) οδός Ν. Πλαστήρα 19 & Κανελλοπούλου,  

μετά από την αριθ. πρωτ.: 91/17-3-2022 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία κοινοποιήθηκε 

σύμφωνα με το Νόμο σε όλα τα Μέλη και σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 246 του 

Ν.3463/06 (Δ.Κ.Κ.), καθώς και τα οριζόμενα στην υπ’ αριθ. ΔΙΔΑΔ/Φ.69/202/οικ.2684/ 21.2.2022 

(ΑΔΑ:Ψ0ΨΥ46ΜΤΛ6-Π73) Εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών, για συζήτηση και λήψη 

αποφάσεων στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης και σε όσα ήθελε δεχθεί το Διοικητικό 

Συμβούλιο εκτός αυτής, αφού τα κρίνει ως κατεπείγοντα. 
Δεν προσήλθαν, αν και νόμιμα προσκλήθηκαν από τα Μέλη του Σώματος οι κ.κ.: 1.-ΑΠΟΣΤΟ-

ΛΟΠΟΥΛΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης, 2.- ΓΙΑΝΝΑΚΟ-

ΠΟΥΛΟΣ ΒΡΑΣΙΔΑΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Λεβαδέων, 3.- ΓΡΙΒΑΣ ΕΥΘΥΜΙΟΣ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Δελφών, 4.- ΚΑΛΛΙΑΜΠΕΤΣΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

Δωρίδος, 5.- ΚΑΡΑΛΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Λεβαδέων, 6.- ΜΠΙΤΖΙΟΣ 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Κορινθίων, 7.- ΜΟΥΡΟΥΤΣΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΗΜ.  
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Κορινθίων, 8.- ΝΑΝΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Κορινθίων, 9.- 

ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΘΕΟΦΑΝΗΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Βέλου-Βόχας, 10.- ΠΟΛΙΤΗΣ 

ΣΤΑΥΡΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Δωρίδος, 11.- ΡΟΥΜΠΕΚΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Σικυωνίων, 12.- ΣΤΑΘΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Μάνδρας-Ειδυλλίας, 13.- 

ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Σικυωνίων, 14.- ΤΣΙΩΤΟΣ ΒΛΑΣΙΟΣ, 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης, 15.- ΤΣΟΥΚΑΛΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Ναυπακτίας, κωλυόμενοι.           

Ο Δήμος Πατρέων δεν έχει αποστείλει απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου για την εκλογή τεσ-

σάρων (4) αντιπροσώπων του στο Διοικητικό Συμβούλιο του Σ.Π.Ο.Α.Κ., εντός της εκ του νόμου 

προβλεπόμενης προθεσμίας.  

Δεδομένου ότι, σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 9 του άρθρου 246 του Ν.3463/06 (Δ.Κ.Κ.), 

το Διοικητικό Συμβούλιο του Συνδέσμου εφόσον έχει περισσότερα από είκοσι πέντε (25) μέλη έχει 

απαρτία, όταν παρίσταται το ένα τρίτο (1/3) του συνολικού αριθμού των μελών του, κι αφού από 

τα τριάντα τρία (33) Μέλη συμμετείχαν στην μεικτή συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε (διά 

ζώσης και ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη) τα δεκατέσσερα (14) Μέλη, ο κ. Προεδρεύων κήρυξε 

την έναρξη της Συνεδρίασης.  
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Για το αντικείμενο: «Επί πρότασης της Περιβαλλοντικής Ομάδας του 1ου Γενικού Λυκείου 

Λιβαδειάς για κοινή δράση με στόχο την ενημέρωση και ευαισθητοποίηση  των μαθητών για 

περιβαλλοντικά θέματα, αλλά και την ένταξή τους σε συλλογικές δράσεις». 

Ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου του Σ.Π.Ο.Α.Κ. κ. Σταμάτης Χαλβατζής (Δημ. Σύμ-

βουλος Θηβαίων) ανακοινώνει το θέμα και εκθέτει τα εξής:  

«Κύριοι, 

Λάβαμε πρόταση από την Περιβαλλοντική Ομάδα του 1ου Γενικού Λυκείου Λιβαδειάς, σχετικά 

με ένα περιβαλλοντικό πρόγραμμα που έχει αναλάβει για τον Κορινθιακό Κόλπο (πρόγραμμα του 

Κέντρου Περιβαλλοντικής Εκπαίδευσης της Άμφισσας). Εκδήλωσε την επιθυμία συνεργασίας μας, 

με σκοπό όχι μόνο οι μαθητές να ενημερωθούν για την κατάσταση του Κορινθιακού και να 

ευαισθητοποιηθούν για περιβαλλοντικά ζητήματα, αλλά και να συνειδητοποιήσουν ότι η 

συλλογική δράση μπορεί να φέρει αποτελέσματα.  

Μετά από επικοινωνία που είχαμε με την υπεύθυνη Καθηγήτρια του Περιβαλλοντικού 

Προγράμματος κα Σοφία Κατωπόδη, μας ζητήθηκε να επισκεφτεί το σχολείο εκπρόσωπος του 

Συνδέσμου, προκειμένου να δοθεί η ευκαιρία στους μαθητές να ενημερωθούν, αλλά και να θέσουν 

τυχόν απορίες τους σχετικά με τον Κορινθιακό Κόλπο. Η επίσκεψη πραγματοποιήθηκε με επιτυχία 

με τη συμμετοχή του Προέδρου Δ.Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ., του Δρος Χρήστου Αναγνώστου, Γεωλόγου - 

Ερευνητή Ελληνικού Κέντρου Θαλασσίων Ερευνών (ΕΛΚΕΘΕ) και του κ. Ιωάννη Αποστόλου, 

μέλους του Δ.Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ. Η παρουσίαση του Καθηγητή υπήρξε διεξοδική. Μας ζητήθηκε και 

κάναμε παρέμβαση στο Πανεπιστήμιο Πατρών και συγκεκριμένα στον κ. Απόστολο Βανταράκη, 

Καθηγητή Υγιεινής Τμήματος Ιατρικής του Πανεπιστημίου Πατρών, προκειμένου να τους δεχθεί 

αρχές Απριλίου στο Πανεπιστήμιο και να τους ενημερώσει για τον Κορινθιακό. Επίσης, πρόκειται 

να επισκεφτούν παραλίες και να συλλέξουν δείγμα υδάτων. Ο στόχος τους μεταξύ άλλων, είναι η 

ένταξη σε συλλογικές δράσεις και η ικανοποίηση τους ότι οι προσπάθειές τους μπορεί να έχουν 

ένα αποτέλεσμα.  

Δεδομένου, ότι η περιβαλλοντική ευαισθητοποίηση και εκπαίδευση είναι απολύτως αναγκαία, 

για να διασφαλίσει την ποιότητα της ζωής μας, προτείνω σε επόμενη δράση μας να καλέσουμε τα 

παιδιά για να μας προτείνουν τις δικές τους προτάσεις και απόψεις για τον Κορινθιακό Κόλπο. Θα 

μπορούσαμε για παράδειγμα να διοργανώνουμε ετησίως διαγωνισμό έκθεσης σχετικά με τον 

Κορινθιακό και να απονέμουμε βραβεία. Θα είναι μία εκδήλωση που θα καθιερωθεί και θα 

παρουσιάζονται τα ευρήματα των παιδιών.  
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Η Περιβαλλοντική Ομάδα μετά από την πρώτη επιτυχημένη κοινή μας δράση, πρότεινε τη 

συνέχιση της συνεργασίας μας με την ακόλουθη δράση: Στο πλαίσιο του Προγράμματος θα 

πραγματοποιηθεί μία εκπαιδευτική εκδρομή, η οποία θα περιλαμβάνει πορεία γύρω από τον 

Κορινθιακό, κατά την οποία θα συγκεντρωθούν στοιχεία με μετρήσεις σχετικά με το νερό του 

Κορινθιακού και θα προσπαθήσουν να πάρουν συνεντεύξεις από ανθρώπους που έχουν άμεση 

σχέση μαζί του. Τέλος, ζητούν οι προαναφερόμενες κοινές μας δράσεις να αναρτηθούν στην 

ιστοσελίδα του Συνδέσμου.»          
Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος καλεί το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σ.Π.Ο.Α.Κ. αφού άκουσε τα όσα εξέθεσε ο κ. Πρόεδρος και μετά 

από διαλογική συζήτηση μεταξύ των μελών,  

Ο μ ό φ ω ν α   Α π ο φ α σ ί ζ ε ι 

α) Να διευκολύνει την Περιβαλλοντική Ομάδα του 1ου Γενικού Λυκείου Λιβαδειάς στην 

υλοποίηση του περιβαλλοντικού προγράμματος για τον Κορινθιακό Κόλπο (πρόγραμμα του 

Κέντρου Περιβαλλοντικής Εκπαίδευσης της Άμφισσας) και να αναρτήσει τα αποτελέσματα της εν 

λόγω έρευνας στην ιστοσελίδα του Σ.Π.Ο.Α.Κ. και 

β) Να εξετάσει στο μέλλον ανάλογες δράσεις που έχουν να κάνουν με εμπλοκή σχολείων σε 

θέματα προστασίας του Κορινθιακού Κόλπου. 
 
                       ΑΔΑ: 6ΓΚΖΟΚ6Λ-Ο9Φ                                               

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 19/2022. 

Ο Πρόεδρος       Τα Μέλη 
 

 

 
 


